
Zapisnik sestanka Sveta staršev OŠ Bičevje 
z dne 29. 9. 2008

Sestanek je potekal po naslednjem dnevnem redu:

1. Potrditev zapisnika prejšnjega sestanka
2. Poročilo o delu šole za preteklo šolsko leto
3. Predlog Letnega delovnega načrta za tekoče šolsko leto
4. Predlogi in pripombe

Prisotni: glej listo prisotnosti.

K 1.: Zapisnik je bil sprejet brez pripomb.

K 2.: Poročala je nova ravnateljica šole, Miriam Stanonik. Med drugim je navzoče starše 
seznanila z učnim uspehom, in to tako pri posameznih predmetih na ravni šole kot glede 
na slovensko povprečje pri nacionalnem preverjanju znanja. Pomenljivo je, da je bilo lani 
največ popravnih izpitov pri glasbi, najnižja povprečna ocena pa  pri turistični vzgoji. OŠ 
Bičevje je bila v lanskem šolskem letu pri nacionalnem preverjanju znanja pri vseh treh 
predmetih pod slovenskim povprečjem. Podana je bila informacija o izpeljanih taborih, 
realizaciji pouka in materialnih pridobitvah.

K 3.: Predlog letnega delovnega načrta, ki si ga šola zastavlja za letošnje šolsko leto, je 
predstavila ravnateljica. Sprejet je bil brez pripomb, celo s pohvalo predsednice Sveta 
staršev, da pozdravlja več poudarka, namenjenega vzgojnim vsebinam, ki jih bo v 
življenje šole (spontano) vneslo sodelovanje v številnih novih projektih. Glede na 
preteklih nekaj let sta poleg vzgojnega načrta šole zanimivi tudi zamisli o postopnem 
vpeljevanju heterogenih učnih skupin namesto ločevanja učencev na tri učne nivoje in 
izpeljava dnevov dejavnosti strnjeno, v večdnevnem bloku, kot projekt. Ob tem je 
ravnateljica izrazila tudi željo po tesnejšem medpredmetnem povezovanju na šoli in po 
tesnejšem sodelovanju med učitelji, ki bi si lahko z medsebojnim hospitiranjem 
izmenjevali dragocene izkušnje. Marsikaterega starša je razveselila tudi informacija, da 
bosta na šoli ponovno delovala pevska zbora: eden za mlajše in eden za starejše učence; 
tako bo šola lahko gojila kulturo petja.
Povzetek letnega delovnega načrta so navzoči prejeli tudi v pisni obliki.

K 4.: Ta točka je spodbudila živahno razpravo, in sicer:
- Predstavnica 8. b je vprašala, kako je zagotovljena varnost učencem, ki dežurajo pri 
vhodnih vratih; odgovor ravnateljice: šolska vrata so v tem času zaklenjena, kmalu se 
obeta domofon; A. G. Fajfar: slabih izkušenj do sedaj še ni bilo.



- Predstavnica 7. a je vprašala, ali šola v času počitnic – kot nekatere druge ljubljanske 
šole – organizira varstvo za otroke; odgovor ravnateljice: ne, počitnice niso del šolskega 
koledarja.
- Predstavnik 5. a se je zavzel za ustreznejšo dinamiko sestankov Sveta staršev, predvsem 
za to, da bi bil zadnji sestanek maja in ne junija kot lani, s čimer smo se strinjali vsi 
prisotni.
- Isti predstavnik staršev je izrazil mnenje, da šola po njegovih izkušnjah za prireditve 
nima na razpolago ustrezne opreme; ravnateljica bo pregledala, kakšno je stanje na tem 
področju.
- Predstavnica 2. b je sprožila vprašanje prevoza med šolo in Bonifacijo, od koder v šolo 
po poti, ki je s strani ustreznih ustanov prepoznana kot nevarna, prihaja precej otrok. Kot 
je poudarila, otrokom prevoz na tej relaciji pripada po zakonu. Po pogovoru z drugimi 
starši s tega dela šolskega okoliša je predvidela tudi najustreznejše mesto, kjer bi lahko 
otroci najbolj varno vstopili v kombi – pred vrtcem. Odgovor ravnateljice: ta problem se 
že rešuje, tako da je organiziran prevoz mogoče pričakovati v najkrajšem možnem času. 
Dodatno je to vprašanje osvetlila predstavnica šolske svetovalne službe Maja Novljan, ki 
je povedala, da je bil prevoz od Bonifacije na matično šolo organiziran že 1. septembra, 
vendar so bili zanj zainteresirani le trije starši, pa še ti so si pozneje premislili.
- Predstavnica 2. b je opozorila še na težavo, ki jo nekaterim staršem, ki zjutraj pripeljejo 
otroke v šolo, predstavljajo vhodna vrata, ki so med 7.25 in 8.10 zaklenjena. Ravnateljica 
je pojasnila, da šola želi otrokom omogočiti bolj kakovostno preživljanje jutranjega 
varstva, in sicer tako, da v času med 7.25 in 8.10 potekajo določene organizirane 
dejavnosti. Le tako je po njenem mnenju mogoče zagotoviti potrebni red.
- Predstavnik 4. a in nekateri drugi starši so odprli vprašanje še drugih nevarnih poti v 
bližini šole, na katere bi šola morala biti pozorna, npr. neurejen prehod za pešce na 
Gerbičevi, Vidmarjeva, Vrhovnikova, zarasli in neurejeni pločnik na Mencingerjevi.
- Isti predstavnik je vprašal, kako je šola pripravljena na sprejem otrok iz Doma Malči 
Beličeve. A. G. Gnezda je zagotovila, da so na to pripravljeni.
- Predstavnica 8. b je izrazila zaskrbljenost, kako je poskrbljeno za otroke, ko jim 
predavajo študenti oziroma člani Društva za preventivno dejavnost. Odgovor ravnateljice 
in A. G. Fajfar: otroke zmeraj spremlja tudi razrednik, sorazrednik, šolski svetovalni 
delavec ali drug pedagoški delavec.
- Predstavnik 9. a je vprašal, kakšni so načrti v zvezi z Bonifacijo. Ravnateljica je 
odgovorila, da letos tam (samo še v enem razredu) zadnjič poteka pouk; prihodnje šolsko 
leto bo pouk potekal samo na lokaciji matične šole. Na podvprašanje, kako brez zaledja 
Bonifacije za vpis na OŠ Bičevje pridobiti dovolj otrok, je ravnateljica odgovorila, da 
predvsem z odpiranjem navzven in dobrim delom, kar pa je – vsaj v tako kratkem času – 
velik izziv.
- Predstavnik 9. b se je zavzel, da letošnja valeta ne bi bila tekmovanje v razkošnosti, s 
čimer smo se strinjali vsi prisotni.
- Predstavnico 7. b je zanimalo, ali bo ta razred, ki je bil doslej že dvakrat premešan, 
ohranil istega razrednika samo eno šolsko leto. A. G. Fajfar je pojasnila, zakaj je tako: ker 
nekateri učenci v nasprotnem primeru zaradi nivojskega pouka z razrednikom sploh ne bi 



prišli v stik razen na razrednih urah; zato so razredniki 8. in 9. razredov učitelji 
predmetov, ki ne potekajo po nivojih.
- Predstavnica 9. a je vprašala, ali bi bilo na šoli mogoče organizirati tudi vegetarijansko 
prehrano. Ravnateljica je z argumentom, da stroka temu nasprotuje, odgovorila, da tega 
ne načrtujejo, ampak si bodo raje prizadevali za večji delež  bolj kakovostnih živil, npr. 
zelenjave in polnozrnatih izdelkov v prehrani.
 

Sestanek je trajal od 17. do 18.35 ure.

        Zapisala:
        Breda Sivec, l.r.


